
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice

5.2.2007

 

1)      Prezence

a)      Přítomni          : Jungvirt, Šmat, Gracík, Šobr, Hnilička, Mareš, Metelec, 
Petráš, Feistmantl, Erhart(DK)

b)      Omluveni        : Paul, Novotný, Švelch

2)      Došlá pošta

a)      Pozvánka na seminář DK 17.2.

b)      Nájemní smlouva na Mačice.

c)      Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových ohledně pozemku pod garáží.

d)     Zimní sčítání kormoránů 17.-18.2.

e)      Žádost o zrušení členství p. Poustky.

f)       Ohlášení prací na Volyňce ve Strunkovicích nad jezem.

g)      Rozhodnutí k povolení odstřelu kormorána platné do konce března 07 a potom od října 07 
do srpna 08.

h)      Zápis z JčÚS. 

3)      Nesplněné úkoly

a)      Zbývá uzavřít smlouvu na stavbu Střela 2.

b)      Mačická přehrada. Jednání o dořešení problematiky úhrady stávající obsádky probíhají.

c)      Připravit dopis na JčÚS. (Gracík)

4)      Projednáno

a)      Nabídka prodeje rybníků (Battaglia) 42 ha za 17 mil. Kč. Výbor MO odmítl z důvodu 
nereálného ufinancování.

b)      Schváleno, že povolenky na Mačice může prodávat jednatel MO Sušice. Podmínky domluví 
Jungvirt. V průběhu roku možno také zakoupit v prodejně rybářských potřeb v Bavorově ulici 
č.p.23 v pondělí až pátek 9-12 a 13-17 hod. 

c)      Žádost na chov kachen na Mačicích. Schváleno, že nesouhlasíme s chovem kachen 
v žádném rozsahu.

d)     Velitel RS podal zprávu o činnosti. MO má celkem 23 členů, z toho jen 5 splnilo všechny 
povinnosti. Výbor MO schválil návrh na vyloučení čtyř členů.



e)      Ing. Mareš seznámil výbor s návrhem rozpočtu na rok 2007. Náklady se předpokládají ve 
výši 1 114 000 Kč a výnosy ve výši 1 268 000 Kč.

f)       Výroční členská schůze je 3.března v 8,30 hod. Oproti předcházejícím rokům se nebudou 
pořádat schůze místních skupin(respektive je možné je udělat, ale nebudou se účastnit členové 
výboru). K tomuto kroku MO přistoupila z důvodu snižující se účasti. MO zajistí pro dojíždějící 
zájemce(Poříčí, Katovice, Čejetice a Štěkeň) o účast na VČS autobus.

g)      Výbor MO rozhodl zařadit do výhledového plánu práce zpracování projektu na přestavbu 
klubovny a přestěhování kanceláře na sádky.

h)      Výbor se zabýval seznamem zájemců o zkoušky. Termín byl stanoven na 17.března 
na sádkách u Blatského rybníka.

5)      Příští výbor  26.2.2007 od 17 hod na sádkách.

 

Zapsal Gracík

Schválil Jungvirt


